
Zápisnica z verejného zhromaždenia 
konaného dňa 20.10.2023 
 

1. P. starosta F. Mihok privítal prítomných občanov a oboznámil ich s programom verejného 
zhromaždenia 

2. P. kontrolórka T. Kinlovičová informovala občanov o hospodárení obce  
3. P. starosta informoval občanov o možnosti riešenia problému kanalizácie v našej obci 

koreňovou čističkou odpadových vôd.  
4. P. starosta otvoril diskusiu 

 P. Poprocká sa informovala, v akom stave je vrt na vodu, nachádzajúci sa na hornom 
konci dediny, nakoľko jej počas letných mesiacov vyschli dve studne  

P. starosta zistí, na koho pozemku sa vrt nachádza a obec sa bude snažiť o to, aby sa vrt 
mohol oficiálne využívať pre potreby obyvateľov obce 

 P. L. Mihok žiadal, aby sa prehodnotil projekt čističky odpadových vôd pre obec, 
vypracovaný za jeho pôsobenia v úrade. 

P. starosta dá posúdiť stav a použiteľnosť  konkrétneho projektu. 

 P. L. Mihok žiadal, aby obec vypracovala dokument, v ktorom by boli porovnané výhody 
a nevýhody koreňovej a klasickej čističky odpadových vôd 

Obec vypracuje takýto dokument a bude informovať všetkých obyvateľov obce 

 P. L. Mihok sa informoval, prečo nie sú dokončené vnútorné priestory hasičskej zbrojnice 
a prečo v obci nie je aktívne družstvo dobrovoľného hasičského zboru. 

Súčasné vedenie obce nerealizovalo rekonštrukciu hasičskej zbrojnice, ale podľa informácií 
bývalých poslancov, pri realizácii rekonštrukcie došlo k navýšeniu nákladov a z tohto dôvodu 
sa vnútorné priestory zbrojnice nezrekonštruovali. Obec má záujem o dokončenie 
vnútorných priestorov zbrojnice a podľa priorít a finančných možností obce bude konať aj 
v tejto veci.  
Obec si uvedomuje potrebu omladenia súčasného družstva dobrovoľného hasičského zboru 
a preto bude aktívne oslovovať a motivovať mládež našej obce, aby sme naplnili cieľ a úlohy 
Dobrovoľnej požiarnej ochrany, vyplývajúce zo Zákona o Dobrovoľnej požiarnej ochrane. 

 P. D. Šoltés žiadal o zníženie maximálne povolenej dopravnej rýchlosti v obci na 40km/h. 
Obec bude písomne kontaktovať Okresné riaditeľstvo policajného zboru v Košiciach a bude 
žiadať jeho stanovisko k tejto veci 

 P. K. Molnárová žiadala namontovať zábradlia na mostíky, nakoľko sú nebezpečné pre 
deti, ktoré tam často sedávajú. 

Obec zabezpečí namontovanie zábradlí na najviac exponované mostíky 

 P. Kočan žiadal odstrániť futbalové bránky z ihriska, nakoľko hrozí nebezpečenstvo úrazu. 
Obec zabezpečí ich odstránenie a následne na budúci rok zakúpi bezpečnejšie bránky 
 

5. P. starosta poďakoval občanom za účasť na verejnom zhromaždení a ukončil ho.  
 
 
 
Zápisnicu zapísala Jana Jurčová ...................................... 
vo Vyšnom Čaji dňa 20.10.2023          Starosta obce 


